
Till ÅBSK:s styrelse 

 

Vi undertecknade vill  att följande ärende tas upp på höstmötet den 18.11 2021. 

 

Vår önskan är att det   införs  ”en sådan princip ” i ÅBSK att en person enbart skall sitta i 

en enda sektion.   

Orsaker till detta: 

- Viktigt att vi utökar antalet aktiva 

-  Viktigt att arbetsbördan inte blir för betungande för en enskild person 

- Främja olika grenars likvärdighet. 

Sund  03.11. 2021 

    Undertecknat    

                                    Angelica Smulter____________________________________ 

                                    Pia Fagerström_____________________________________ 

                                    Linda Rautiainen__________________________________ 

                                   Ria  Õunap_____________________________________ 

                                    Anette Eriksson____________________________ 


